
1 
 

Protokół nr XXVI/16 

sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 7 listopada 2016r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

ul. Starobuska 10, sala konferencyjna  

 w godzinach od 15:30 do około 17:00 

 

 

1.  

a) Otwarcie sesji,  

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku  Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, członka zarządu Powiatu Kieleckiego Marka Kwietnia, sołtysów, 

kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek organizacyjnych, pracowników 

Urzędu, Burmistrza  Pawła Wójcika oraz mieszkańców miasta i gminy Chmielnik. 

 

Lista obecności sołtysów na XXVI sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Lista obecności radnych na sesji dnia 7 listopada 2016r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) przyjęcie protokołu  z  XXV sesji 

 

Protokół z XXV sesji został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

 

Protokół z XXVI sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka- inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej i Katarzynę Baran- pracownika Urzędu Miasta i Gminy w Chmielniku 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XXVI sesji 

 

Proponowany porządek obrad XXVI sesji został przyjęty jednogłośnie. 15 głosów ZA. Nie 

wniesiono uwag i poprawek do proponowanego porządku XXVI Sesji Rady Miejskiej. 

 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami.  

 

 Burmistrz na wstępie swojego wystąpienia odniósł się do realizacji projektów na rok 

2017. Większość prac, które są obecnie wykonywane, a także te, które będą realizowane  

w dalszej perspektywie muszą zostać pogodzone z  uwarunkowaniami budżetu, który został 
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przygotowany na rok 2017. Obostrzenia konkursowe jakie zostały narzucone kolidują  

z pracami, ponieważ wszystkie inwestycje będą musiały zostać ukończone do końca 2018 

roku. Główną i największą inwestycją będzie budowa Zespołu Placówek Oświatowych  

w Piotrkowicach. Kolejne inwestycje, które będą realizowane m.in. z Kieleckiego Obszaru 

Funkcjonalnego, na które już są podpisane pre-umowy, także muszą zostać zrealizowane do 

końca 2018 roku, dlatego też Wieloletnia Prognoza Finansowa, będzie musiała ulec 

radykalnym zmianom pod względem zadań, „które sobie narzuciliśmy”. Część wniosków 

została już złożona i poddana ocenie, a przy niektórych już trwają negocjacje. Ponownie 

został złożony wniosek na stworzenie nowych miejsc przedszkolnych w Samorządowym 

Przedszkolu w Chmielniku. Od września bieżącego roku zostały utworzone trzy grupy 

wiekowe. Wartość złożonego projektu to 427 000 złotych.  Kolejny projekt złożony przez 

Gimnazjum w Chmielniku skierowany jest dla uczniów III klas gimnazjum. Jego wartość to 

526 000 złotych. Burmistrz powiedział, że jednym z większych projektów, jest projekt 

złożony przez Miejsko - Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, przeznaczony na aktywizację 

zawodową oraz walkę z wykluczeniem społecznym. Wartość projektu to 1 990 000 złotych. 

Projekt na przebudowę mieszkań przy ulicy Mielczarskiego dostał już ocenę formalną. Urząd 

czeka tylko na ocenę merytoryczną. Wartość projektu to 1 700 000 złotych. Ważnym obecnie 

tematem jest projekt  inwestycyjny z Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego, dotyczący re-

modernizacji na kwotę 6 000 000 zł, obejmujący między innymi 500 sztuk lamp 

energooszczędnych i zagospodarowanie zalewu „Andrzejówka”. 

Odbył się kolejny wyjazd radnych do sołectw w gminie, po to żeby zobaczyć projekty 

zrealizowane z funduszu sołeckiego. Większość zadań już wykonano. Tylko w niewielkiej 

części sołectw jest jeszcze pewien zakres prac do zrobienia. 

W Urzędzie Miasta odbyło się spotkanie z przedstawicielami Starostwa Powiatowego           

w sprawie funkcjonowania Szpitala Powiatowego w Chmielniku. Po zakończeniu prac 

odbędzie się spotkanie przedstawicieli Starostwa Powiatowego z Radnymi, aby zapoznali się 

z wykonaną inwestycją. 

Paweł Wójcik powiedział, że do urzędu wpłynęło pismo z Zakładu Usług Komunalnych  

w sprawie taryfy na wodę i ścieki na 2017 rok. Pismo zostanie w niedługim czasie skierowane 

na posiedzenie odpowiedniej komisji.  

Na zakończenie sprawozdania Burmistrz zaprosił wszystkich zebranych na wydarzenia 

promocyjne gminy, które odbędzie się 9 listopada w Wojewódzkim Domu Kultury  

w Kielcach, a także na uroczystość 98 rocznicy odzyskania przez Polskę Niepodległości 11 

listopada. 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej  

w Chmielniku w okresie od 18.10.2016r. do 07.11..2016r. : 

 

W tym okresie odbyły się posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Chmielniku  

w dniach: 

19.10.2016- KOMISJA OŚWIATY, KULTURY ORAZ ZDROWIA I SPRAW  

SPOŁECZNYCH 

25.10.2016 - KOMISJA BUDŻETU, FINANSÓW I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 
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25.10.2016 - KOMISJA ROLNICTWA I OCHRONY ŚRODOWISKA  

07.11.2016 - KOMISJA STSTUTOWO-REGULAMINOWA 

Ponadto radni uczestniczyli: 

20.10.2016 - Ślubowaniu pierwszej klasy w Piotrkowicach 

25.10.2016 - Objeździe  gminy- realizacja funduszu sołeckiego  

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Chmielnik na 

lata 2016-2025 

 

Projekt został omówiony przez Mariusza Ścianę- Zastępcę Burmistrza. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVI/218/2016 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Gminnego programu Rewitalizacji dla Gminy Chmielnik na lata 2016-2025 głosowało 15 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) przyjęcia na rok 2017 programu współpracy Gminy Chmielnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3  ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 

Projekt został omówiony przez Tomasza Biernackiego - Naczelnika Wydziału Administracji  

i Promocji. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVI/219/2016 w sprawie przyjęcia na rok 2017 programu 

współpracy Gminy Chmielnik z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3  ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
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publicznego i o wolontariacie głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

c) zmiany uchwały Nr IX/61/2015 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 11 czerwca 2015r. 

Projekt został omówiony przez Danutę Hanszke - Naczelnika Wydziału Budownictwa  

i Ochrony Środowiska. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA  podjęciem uchwały nr XXVI/220/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr IX/61/2015 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 11 czerwca 2015r. głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW 

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

d) zmiany uchwały Nr XXIII/199/2016 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 5 września 

2016r. w sprawie zmiany Nr 4 Stadium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Chmielnik 

 

Projekt został omówiony przez Danutę Hanszke - Naczelnika Wydziału Budownictwa  

i Ochrony Środowiska. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA  podjęciem uchwały nr XXVI/221/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/199/2016 

Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 5 września 2016r. w sprawie zmiany Nr 4 Stadium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Chmielnik 

głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę- Skarbnika Gminy Chmielnik. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  
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ZA  podjęciem uchwały nr XXVI/222/2016 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie 

było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA  podjęciem uchwały nr XXVI/223/2016 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportu głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH 

się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2016-2030 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVI/224/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2016-2030 głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i 

WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

h) zmian budżetu na 2016 rok 

 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVI/225/2016 w sprawie zmian budżetu na 2016 rok głosowało 

15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 i) udzielenia pomocy finansowej w 2016 roku (Udziela się pomocy finansowej wartości 

24 200 zł dla Powiatu Kieleckiego z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. „Remont 

drogi powiatowej nr 0025T Śladków Mały- Kotlice”) 

 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę- Skarbnika Gminy Chmielnik. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 
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Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA  podjęciem uchwały nr XXVI/226/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2016 

roku głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

4. Interpelacje radnych. 

 

Radna Agnieszka Lenartowicz powiedziała, że „w związku informacją prasową  

i obwieszczeniem Starosty Kieleckiego, wpłynął wniosek zmiany pozwolenia na budowę  

i znaczącą zmianę mocy biogazowni w Śladkowie Dużym. Proszę aby odpowiednia jednostka 

w Urzędzie Miasta zajęła się tą sprawą”. 

 

Radny  Jan Chruścicki zapytał: „Dostajemy dyskietki z materiałami na sesję i ciągle się mówi 

o Internecie. Kiedy będzie ten Internet światłowodowy w Zreczu Dużym i Zreczu Małym?” 

 

Z-ca Burmistrza Mariusz Ściana odpowiedział, że przyłączem światłowodowym zajmuję się 

prywatna korporacja i nie jest to zależne od urzędu. Na stronie internetowej gminy był 

zamieszczony komunikat w jakim kierunku postępują prace i które regiony będą przyłączone 

do sieci w najbliższych latach. Urząd Marszałkowski także podjął działanie odnośnie 

rozbudowy sieci światłowodowych, gdzie będziemy wnioskowane o jak największy zasięg tej 

inwestycji. 

 

Radny Jan Chruścicki zapytał: „Czy w tej kadencji Zrecze Małe, Duże i Chałupczańskie nie  

zostanie zakwalifikowane do tej inwestycji?” 

 

Mariusz Ściana odpowiedział, że budową sieci teleinformatycznej zajmuje się firma 

komercyjna, na którą my nie mamy wpływu. Możemy tylko motywować inwestorów, aby ich 

inwestycje objęły jak największy obszar na naszym terenie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił Prezesa Grusieckiego na posiedzenie Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego, która zostanie zwołana w sprawie nowej 

taryfy opłat za wodę i ścieki na rok 2017. 

 

Pani Z. S. powiedziała, że  w telewizji był komunikat rządowy, w którym powiedziano, że w 

2017 roku nie będzie podwyżek opłat za wodę i ścieki. Poprosiła jednocześnie Radnych aby 

dokładnie przeanalizowali tę podwyżkę zaproponowaną przez ZUK. 

 

Sławomir Wójcik odpowiedział, że w tej sprawie żadne decyzje nie zostały jeszcze podjęte,  

a sprawa na pewno będzie wnikliwie przeanalizowana. 

 

 

 

 



7 
 

5. Sprawy różne 

 

Radna Ewa Kwiecień zapytała Marka Kwietnia czy przewidziana jest reklamacja nawierzchni 

asfaltowej położonej na ulicy  Dygasińskiego w Chmielniku. Po wykonaniu prac pojawiły się 

koleiny i woda po deszczu gromadzi się w tych miejscach. 

 

Marek Kwiecień odpowiedział, że Powiatowy Zarząd Dróg w Kielcach został powiadomiony 

o usterce. W najbliższym czasie firma Fart zajmie się naprawą nawierzchni. Marek Kwiecień 

poinformował także, że jutro ma odbyć się przetarg na wykonawcę budowy ronda  

w Chmielniku, na skrzyżowaniu ulic: Kieleckiej, Mruczej i Pierzchnickiej. 

 

Sołtys wsi Kotlice Jolanta Bogacz zaapelowała do wszystkich zebranych o pomoc  

w znalezieniu domu dla 15 bezdomnych szczeniaków. 

 

Sołtys wsi Lubania Paweł Wysocki poprosił o interwencję w sprawie wykoszenia rowów  

i poboczy przy drodze powiatowej biegnącej przez Lubanię. 

 

Marek Kwiecień Członek Zarządu powiedział, że rowy i pobocza przy drogach powiatowych 

są koszone i czyszczone 2 razy w roku. Poprosił jednocześnie, aby sołtys zgłosił interwencję 

do Filii Powiatowego Zarządu Dróg w Celinach. 

 

Przewodniczący Rady powiedział: „Na odśnieżanie stawki są dwukrotnie wyższe, zamiast 

odśnieżyć będą kosić”. 

 

Radna Ewa Kwiecień zapytała: „co z gruntami, które zostały dwa lata temu spisywane jako 

grunty zalesione, a do tej pory nie zostały przekwalifikowane?” 

 

Marek Kwiecień przyjął uwagę Radnej jako wniosek, na który odpowie po zapoznaniu się  

z dokumentami. 

 

Radny Jan Chruścicki zapytał: „z czego wynika dwukrotnie wyższa kwota na odśnieżanie 

dróg?” 

 

Z-ca Burmistrza Mariusz Ściana odpowiedział, że w roku bieżącym były ogłoszone dwa 

zapytania ofertowe. Na pierwsze odpowiedziało dwa przedsiębiorstwa, a na drugie zapytanie 

odpowiedziały trzy. Wybrane zostały dwie najtańsze oferty. 

 

Burmistrz Paweł Wójcik powiedział, że metod rozwiązywania problemu odśnieżania jest 

wiele, niektóre gminy zlecają odśnieżanie między innymi Zakładom Usług Komunalnych, 

Ochotniczym Strażom Pożarnym. Niestety na terenie Gminy Chmielnik nie ma firm, które 

dysponują odpowiednim sprzętem. 

 

Radny Jan Chruścicki zapytał: „jak wygląda odśnieżanie chodników przy posesji?” 
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Burmistrz odpowiedział, że zgodnie z ustawą za odśnieżanie chodnika, przed posesją 

odpowiedziany jest właściciel posesji. 

 

Przewodniczący Sławomir Wójcik przeczytał pismo złożone do Instytutu Pamięci Narodowej 

odnośnie zmiany nazewnictwa ulic związane z ustawą dekomunizacyją. 

 

6. Zakończenie obrad. 

 

Z powodu wyczerpania porządku XXVI sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, Przewodniczący 

Rady dokonał zamknięcia obrad dnia 7 listopada 2016 roku. 

 

 

 

 

 

Sporządził: 

 

Adam Pietrzyk 

 

Katarzyna Baran 

 

 

 

 

 


